
Interpellation – Fritidsgården i Hedesunda

Till: Kultur- och fritidsnämndens ordförande Helene Börjesson

I Gefle dagblad (17/09/2019) kunde man läsa hur Gävle kommun nu väljer att stänga 
ned fritidsgården i Hedesunda. Gävle kommun väljer att inte skriva på ett nytt 
hyresavtal med Gavlefastigheter för Lurbergsgården. Det innebär att det från 
årsskiftet inte kommer att finnas en fritidsgård tillgänglig i Hedesunda.

Anledningen till att man säger upp hyresavtalet är att kommunen ska bygga ett nytt 
allaktivitetshus i Hedesunda som ska stå färdigt hösten 2020, i bästa fall. Kommunen 
säger att de inte vill sitta fast i med ett treårsavtal när man under tiden ska har 
färdigställt ett helt nytt allaktivitetshus. Hedesunda IF säger att de hittat alternativa 
lokaler men att kommunen sagt nej till dessa.

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor till Kultur- och 
fritidsnämndens ordförande Helene Börjesson:

- Vilka alternativa lokaler har föreslagits som kommunen sagt nej till?

- Varför har kommunen sagt nej till de alternativa lokalerna?

- Hur kommer kommunen försöka assistera föreningen under tiden tills att 
allaktivitetshuset står färdigt?

- Har kommunen försökt förhandla fram ett ettårsavtal för nuvarande fastighet?

- Hur anser Gävle kommun att avsaknaden av ett fritidshus kommer påverka 
Hedesunda och ungdomarna där under perioden fram tills att allaktivitetshuset 
öppnar? 

- På vilket sätt kommer Gävle kommun stötta upp ungdomsverksamheten i 
Hedesunda under perioden tills allaktivitetshuset invigs?

Niclas Bornegrim, ledamot i kommunfullmäktige (M)


